
 

10.03.2015 - ZBOR ČLANOV DI KRŠKO ob 10 uri 

Predsednik DI Krško g. Dušan Strojin je otvoril in pozdravil vse navzoče na zboru članov. 
Na zbor članov DI Krško je bil vabljen samo predstavnik ZDIS-a (član UO ZDIS Rajko Žagar) 
Obravnavan in soglasno sprejet je bil dnevni red, katerega so dobili v pogled vsi člani, gradivo pa na sedežu društva. 
Predsednik društva g. Dušan Strojin je prebral poslovnik o delu zbora in ga podal na glasovanje, ki je bil soglasno 
sprejet. 
Na predlog predsednika g. Strojina so bila izvoljena in potrjena vsa delovna telesa in sicer: 
- delovno predsedstvo  : ga. Angelca Druškovič, predsednica 
                                             g. Ivan Kozole član 
                                             g. Franc Špiler član 
- zapisnikar :  ga Anica Unetič 
- overitelja zapisnika :  ga. Nada Pavlin 
                                          g. Tone Šterk 
-verifikacijska komisija : g. Branko Salmič predsednik 
                                          ga. Suzana Simič – Dimic 
                                            g. Darko Požun 
 
Po izvolitvi delovnih teles je zbor nemoteno potekal po sprejetem dnevnem redu. Verifikacijska komisija je podala 

poročilo in ugotovila, da je na zboru prisotnih 101 član od 369 čl. s priznanim statusom. Predsednik DI je podal 

poročilo za leto 2014. Finančno poročilo je  podala ga. Anica Unetič ( finančni knjigovodja ), poročilo NO je podala 

predsednica ga. Mimica Stopinšek, ki ugotavlja, da je bilo vse po predpisih in v skladu z zakonom. Poročilo častnega 

razsodišča, ni bilo potrebe po zasedanju. Vodstvo DI Krško je uspešno realiziralo vse programe in naloge katere so si 

zadali v letu 2014, razen programa informativna dejavnost, katero DI Krško ne izvaja.  Vsa poročila so šla v razpravo in 

bila tudi soglasno potrjena. Podan je bil tudi plan dela DI Krško za leto 2015, kakor tudi finančni plan za leto 2015 z 

vprašanji zakaj se jim sredstva že od leta 2011 zmanjšujejo, ( želijo od ZDIS pisno pojasnilo, tudi jaz kot koordinator ). 

Pobuda je bila tudi da se v programe v Dobrni vključijo tudi onkološki bolniki invalidi in ne samo bolnice. 

V nagovoru sem vse navzoče pozdravim v imenu Zveze in jim prinesel pozdrave vodstva ZDIS-a , prav tako sem jim 

razložil nekatere spremembe okrog zakonodaje in da Zveza delovnih invalidov Slovenije vedno aktivno sodeluje in 

daje pobude, za spremembe in dopolnitve k zakonom in zakonskim podakt 

Zahvalil sem se vodstvu DI Krško in vsem njihovim članicam in članom za uspešno opravljeno delo v letu 2014, seveda 

brez njih srčnih članic in članov, ki se redno in številčno udeležujejo raznovrstnih aktivnosti, tudi društvo ne bi bilo 

tako uspešno. 

Zaželel sem jim uspešno delo v korist invalidov tudi v letu 2015. 

Vsem ženam in materam pa zaželel lepe praznike ob dnevu žena in prihajajočem materinskem dnevu. 

Po končanem zboru je sledila še zabava ob dnevu žena. 

 

       Rajko  Žagar član UO ZDIS 

 
Odhod iz Hrastnika:  08:15 uri 
Prihod v Hrastnik :  16:30 uri 
Osebni avto:  118 km 


